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Protokół nr 26-11/2016 z  posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia Rady Miasta Gdańska 

z dnia 22 listopada 2016 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 007 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:00. 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 
obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wpłynęły autopoprawki do druku 899  
i druku 900.  
 
Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 899 + 
autopoprawka. 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 900 + autopoprawka. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 894. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska  
na 2017 rok – druk 895. 

5. Sprawy wniesione przez mieszkańców. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Gdańskiemu 
Urzędowi Pracy – druk 884. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gdańskiego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  
w Rodzinie na lata 2017-2020” – druk 896.  

8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu 
Mieszkalnictwa Społecznego dla osób/rodzin zagrożonych wykluczeniem 
społecznym na lata 2016-2023 – druk 898. 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności  
za pobyt w mieszkaniach chronionych i zawierania umów cywilnoprawnych  
w pozostałych formach mieszkań wspomaganych w Gdańsku – druk 901. 
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10. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

- wytypowanie dwóch przedstawicieli Komisji Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia RMG do prac w Komisji Konkursowej „Szkoła społecznie wrażliwa”. 

 
Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 899 + 
autopoprawka. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 899 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały wraz z autopoprawką zgodnie z uzasadnieniem  
w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
OPINIA  Nr 26-11/108/42/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
 

PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 900 + autopoprawka. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 879 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały wraz z autopoprawką zgodnie z uzasadnieniem  
w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
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OPINIA  Nr 26-11/109/43/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 894. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 894 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r. 

 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem w zakresie działania Komisji. 

 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji zapytał o wysokość subwencji na 
edukację w stosunku do 2016 roku. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
odpowiedziała, że nastąpił wzrost subwencji o 17 mln zł. 
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o szacowane PKB 
na przyszły rok. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
poinformowała, że PKB ma się kształtować na poziomie 3,6, a o szczegóły zostaną 
podane podczas referowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok. 
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o urealnienie PKB, 
które obecnie kształtuje się na poziomie 2,5. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
odpowiedziała, że założenia przyjęto na podstawie wytycznych opublikowanych 
przez Ministerstwo Finansów, aczkolwiek prognozy nie muszą się sprawdzić  
i w ciągu roku trzeba będzie je weryfikować. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  – jednogłośnie 5 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w zakresie działania Komisji. 
 
OPINIA  Nr 26-11/110/44/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska  
na 2017 rok – druk 895. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 895 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji zapytał o planowaną nadwyżkę,  
tj. z czego ona ma pochodzić. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
odpowiedziała, że nadwyżka wynika z różnicy miedzy dochodami, a wydatkami. 
Nadwyżka jest planowana i jest ona źródłem finansowania spłaty kredytów. 
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o finansowanie 
Programu 500+ w przyszłym roku. 
 
Pani Edyta Zaleszczak-Dyks – Z-ca Dyrektora Gdańskiego Centrum Świadczeń 
odpowiedziała, że państwo zapewnia środki finansowe do października. 
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o podanie krótkiej 
informacji na temat nowych inwestycji planowanych w 2017 roku, a także  
o podanie występowania zwiększenia środków w programach prozdrowotnych oraz 
innych programach, a także zmniejszenie środków i z jakich przyczyn ono 
następuje.  
 
Pan Jarosław Formela – Kierownik Referatu Ekonomicznego Wydziału Rozwoju 
Społecznego poinformował, że w zakresie Wydziału Rozwoju Społecznego wzrost 
jest około 1,9 mln zł na rok 2017. Zwiększenie przewiduje m.in. na finansowanie 
Pogotowia Socjalne, Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego, wsparcie organizacji 
pozarządowych, Program Przeciwdziałania Alkoholizmowi – tu wzrost wynika  
z szacowanych wyższych dochodów.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła również o głos  
w dyskusji przedstawiciela Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie.  
 
Pani Dorota Giedroyć – Główna Księgowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
poinformowała, że Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie planuje w przyszłym roku 
przeznaczyć środki na izolację oraz zagospodarowanie siedziby oraz 2 mln zł na 
domy pomocy społecznej.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał o kwestie Programu Ochrony  
Zdrowia Psychicznego oraz budynku przy ul. Srebrniki 5a – czy zostaną w przyszłym 
roku w budżecie wygospodarowane pieniądze z tego tytułu. 
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Pan Piotr Olech – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Jest przygotowywany program 
funkcjonalnoużytkowy, a także wykonywana jest inwentaryzacja i przygotowanie do 
zaprojektowania. Wspólnie z ZSO nr 9 pracujemy nad wsadem merytorycznym. 
Pracuje się również z wspólnie z Gdańskim Ośrodkiem Pomocy Psychologicznej, 
ponieważ planuje się by był to główny dysponent całego budynku. Pracuje się także 
z organizacjami pozarządowymi, które mają tam realizować usługi. Obecnie trwa 
etap przygotowania do wyceny całej inwestycji i poszukiwania źródeł finansowania. 
Być może będzie możliwość zaaplikowania o środki do marszałka na sfinansowanie 
infrastruktury społecznej na ten cel. Przyszłoroczny budżet na cele tej inwestycji 
nie został jeszcze zebrany.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał czy 426 tys. zł jest w takim 
razie przeznaczone na merytoryczny program.  
 
Pan Piotr Olech – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że powyższe środki przeznaczone są na realizacje usług. Mowa jest o 4 zadaniach 
Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego: prewencja, profilaktyka, realizacja 
psychoterapii, punkt informacyjno-konsultacyjny.   
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za” przy 2 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” - pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
OPINIA  Nr 26-11/111/45/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
 

PUNKT 5 
Sprawy wniesione przez mieszkańców. 
 
Nie było spraw wniesionych przez mieszkańców. Przystąpiono do obradowania 
kolejnego punktu w porządku posiedzenia. 
 
 

PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Urzędowi 
Pracy – druk 884. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 884 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
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Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o koszt zmiany 
nazwy Urzędu Pracy. 
 
Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku 
odpowiedział, że szacuje się koszt na poziomie 10 tys. zł, ale nie będzie przez to 
zwiększony budżet PUP, tylko ma zostać to wygospodarowane ze środków PUP. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał o termin zmiany nazwy. 
 
Pan Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku 
odpowiedział, że ma to nastąpić po ogłoszeniu przez Dziennik Województwa 
Pomorskiego. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  – jednogłośnie 6 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
OPINIA  Nr 26-11/112/46/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
 

PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gdańskiego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 
na lata 2017-2020” – druk 896. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 896 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zapytał czy program był konsultowany  
z odpowiednimi instytucjami. 
 
Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
powiedziała, że program był konsultowany. Uzyskał pozytywną opinię  
Gdańskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego, Zespołu Interdyscyplinarnego, 
przeprowadzane były konsultacje społeczne. W Zespole Interdyscyplinarnym są 
przedstawiciele różnych instytucji, którzy przeprowadzali konsultacje w swoich 
instytucjach.  
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał o ilość wydanych 
niebieskich kart w Gdańsku. 
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Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
odpowiedziała, że na przełomie 2014 i 2015 roku wydano ponad 450 kart. Co roku 
skala utrzymuje się mniej więcej na tym samym poziomie.   
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji zapytał o ilość interwencji policji 
wymaganych do założenia niebieskiej karty. 
 
Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
poinformowała, że nie zależy to od interwencji policji. Niebieską kartę może 
również założyć pracownik socjalny, przedstawiciel służby zdrowia, oświaty czy też 
gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. Jeżeli osoba zgłasza, że 
doświadcza przemocy i oczekuje założenia niebieskiej karty, to jest ona zakładana. 
Zdarzają się przypadki, że osoba nie wyraża zgody na założenie niebieskiej karty, 
to osoba biorąca udział w interwencji, która rzeczywiście widzi, że dochodzi do 
przemocy, może jako instytucja założyć taką kartę. Niebieska karta nie jest 
sankcją, jest instrumentem do podejmowania działań wspierających osoby  
w rodzinie do przezwyciężenia problemu. Najczęściej pomoc polega na rozmowach, 
tłumaczeniu czym jest przemoc, jakie są skutki dla dzieci i dla niej samej  
i włączaniu udziału psychologa. Stara się pomagać w łagodny sposób, by osoba 
doznająca przemocy chciała o tym rozmawiać o swojej trudnej sytuacji.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji zapytała czy zmienił się skład 
Zespołu Interdyscyplinarnego oraz jaka jest częstotliwość spotkań Zespołu. 
 
Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
odpowiedziała, że Zespół Interdyscyplinarny spotyka się raz na kwartał, ponieważ  
w ciągu całego roku powoływane są grupy robocze, w których to uczestniczą 
członkowie Zespołu, łącznie z przedstawicielami policji i pracownikami socjalnymi. 
W skład Zespołu wchodzi ponad 30 osób, którzy są przedstawicielami różnych 
instytucji. Trzon Zespołu pozostaje, natomiast zmieniają się osoby reprezentujące 
poszczególne instytucje. instytucja ma prawo zgłosić osobę, której członkostwo 
jest opiniowane przez MOPR, a następnie przedstawiana do akceptacji Prezydenta 
Miasta Gdańska. Kluczowe instytucje, które nakazuje ustawa, są członkami 
Zespołu. Zmiany są dokonywane w momencie, gdy dana instytucja wymaga takiej 
zmiany.  
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji zapytał o ilość mężczyzn, wobec 
których dokonywana jest przemoc. 
 
Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
poinformowała, że są takie przypadki, aczkolwiek skala jest dużo mniejsza. Dane 
statystyczne Komendy Miejskiej Policji mówią o tym, że liczba odizolowanych 
sprawców przemocy w rodzinie ogółem wynosiła 58 kobiet i 219 mężczyzn, tak więc 
kobiety również są sprawczyniami przemocy wobec osób zależnych, tj. dzieci, 
rodziców. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  – jednogłośnie 6 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 26-11/113/47/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
 

PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gdańskiego Programu 
Mieszkalnictwa Społecznego dla osób/rodzin zagrożonych wykluczeniem 
społecznym na lata 2016-2023 – druk 898. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 898 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem przedstawiając przy tym informację 
stanowiącą załącznik nr 9a do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 26-11/114/48/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
 

PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności  
za pobyt w mieszkaniach chronionych i zawierania umów cywilnoprawnych  
w pozostałych formach mieszkań wspomaganych w Gdańsku – druk 901. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 901 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 listopada 2016 r.  
 
Pani Ewa Wołczak – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 26-11/115/49/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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PUNKT 9 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
- wytypowanie dwóch przedstawicieli Komisji Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia RMG do prac w Komisji Konkursowej „Szkoła społecznie wrażliwa” 
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji  poinformowała o zbliżającym 
się zakończeniu III edycji Konkursu „Szkoła społecznie wrażliwa”. Szkoły do dnia  
1 grudnia mają czas na nadsyłanie sprawozdań z podjętych działań w ramach 
Konkursu. Prace Komisji Konkursowej polegać mają na rozpatrzeniu sprawozdań,  
następnie wytypowaniu, do dnia 4 grudnia, 10 finalistów - 5 szkół podstawowych,  
5 gimnazjów, natomiast posiedzenie Komisji Konkursowej odbędzie się w dniu  
8 grudnia, podczas którego szkoły będą miały możliwość osobistej prezentacji. 
Poinformowała, że jako Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia będzie brać udział w pracach Komisji. W związku z powyższym zwróciła się 
z prośbą o zgłoszenie deklaracji członkostwa w Komisji Konkursowej. 
 
Radna Żaneta Geryk – członek Komisji poinformowała o swoim udziale w pracach 
Komisji Konkursowej z ramienia Komisji Edukacji. 
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji poinformował, że bierze udział 
obecnie z ramienia Komisji Zrównoważonego Rozwoju w pracach zespołu 
przygotowującego panel obywatelski. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zaproponował swój udział w pracach 
Komisji Konkursowej. 
 
Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem kandydatury radnej Beaty 
Dunajewskiej oraz radnego Piotra Gierszewskiego do prac w Komisji Konkursowej 
Konkursu „Szkoła społecznie wrażliwa”. 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – przyjęła powyższe kandydatury. 
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji  poinformowała o oficjalnej 
rezygnacji z członkostwa w Gdańskiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego.  
W związku z powyższym poprosiła pozostałych członków Komisji o rozważenie 
udziału w pracach Rady.  
 
Nie było więcej bieżących spraw, ani korespondencji, na tym posiedzenie 
zakończono. Godz. 17:15.   

 

Przewodnicząca  
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 

Rady Miasta Gdańska 

 
Beata Dunajewska 
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Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 


